
2. Feature

1. Docking: Receives the temperature signal from the probe and transmits it 

to the smart deviceand display, It also serves as a power source to charge 

the probe.

2. Probe: Inserted into meat and measures the internal temperature.

3.Probe Battery: When the docking detects that the probe is in the charger, 

the docking displays "Charge it 1 Min"

4. Docking Battery Power Indicator: When the display battery icon is low on 

power, indicates that the docking is low on power and needs to be 

charged.

5. Connection Indicator: If the probe loses connection to the docking, it will 

sound an alarm,Press the power button and the alarm will be released.

6. Probe Safety Wire: The probe must be inserted beyond the safety line on 

the probe,avoid damage to the probe.

7. Power Button Button: The power button is not only used to turn on and 

off the docking, but also to click to lift the alarm sound.

8. Sensors:Temperature sensors can monitor internal meat temperature up 

to212°F(100°C).

9.Magnetic Suction: You can store as much as you like.
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3.Connect Your Device with the Grill5.0 APP

You can scan the QR code to watch 
the video on how to connect and 
set up the App.

1).Pair with Smartphone
2).Open your phone GPS and 
Bluetooth first before using the APP, 
make sure you have done the first step, and then open the Grill 5.0 APP, 
turn on the“Hcitool scan”and wait to find the device, and then pair with 
your phone.

Notice:
1.You must make sure GPS and Bluetooth is opening,Because it will affect 
the connection.
2.Our app can not connect 2 or more phone at the same time.

Q:Why should the GPS be turned on in my Android device when I add 
a Grill5.0 device?
A:This is required by Android system: the GPS has to be tuned on when you 
try to pair a Bluetooth device. After adding the device the GPS can be 
turned off.
iOS does not require the GPS to be on when pairing a Bluetooth device.

APP use video
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1. Specifications

Model: 
lnternal Temperature: 
Temperature Accuracy: 
Wireless Connection Range: 
Probes Charging Time: 
Docking Charging Time:
Length of Probe Use: 
Length of Docking Use: 
Probe Material:
Waterproof Grade:
Battery:
Package: 

Compatible System: 

BF-30
32℉ to 212℉ (0℃ to 100℃)
±1℃/ ±1.8℉
70m/229FT
1 Min
4H
72 H
10 days
SUS304, Zirconia
IP67
500 mAh
Probe x1, Docking x1, Type-c cable x1,
User Manual x1
A smartphone or tablet running IOS 8.0
(or above) or Android 4.3（or above）
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5. Caution 7. Trouble Shooting

Q：Why always disconnect the Bluetooth connection?

A: The product uses Bluetooth Low Energy (BLE) technology with Bluetooth 

5.0 module(TI's CC2640). In an open and unobstructed environment, it can 

reach a distance of 70 meters; but it does not penetrate the wall well,dock-

ing must be placed next to the probe for better data detection.

Q: Why no data is displayed after power on?

A: If the probe is not plugged into the socket after powering on, it may not 

display the temperature and you can put the probe back into the socket 

and take it off again.

NOTE:

If you want to confirm the accuracy of the probe or equipment, it is 

recommended that you test in ice water or boiling water. If you think the 

temperature of the probe is not accurate, 

please contact us at edison@szbfour.com, 

we will provide free warranty or replacement service.
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6. APP Description
● Temperature trend

● More options
● Connection status

● Preference display

● Probe number

● Setting temperafure

● Timer
● Current temperafure

● Temperature progress

● 11 Preset meat femperafure settings, 
you can also set up personal needed 
temperature.
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1). There are sophisticated and delicate electronics within the probe,to 

avoid extremely high heat which could damage the electronics, please 

ensure to always insert the probe deeply enough into the meat so that the 

notch on the probe is fully covered by the meat.

2). DO NOT use this device in the microwave.

3). Do not touch the probe directly after use, Please put on insulated gloves 

to avoid burns.

4). The 229FT (70m) distance measurement is the result of an accessibility 

test. In practice, the distance may be less than 229FT (70m) due to 

obstacles or other

factors.

5). when the probe is inserted into the meat ,place the docking as close as 

possible, directly outside the cooking device, and always watch the screen 

to see if the temperature is displayed,if the screen displays nothing or an 

alarm sounds, which indicates a broken connection between the probe 

and docking, move the docking closer to the probe until the screen displays 

the temperature normally and the alarm clears.

6). Use a kitchen towel or rag to wipe and clean the probe after each 

use,rinse the probe when it get back to normal temperature please DO NOT 

rinse the probe when the temperature is still high, it may damage the 

device.

7). After cleaning the probe, always place the probe in the docking for 

charging and storage.

8). Do not immerse the docking in water.

9). Do not place the probes directly in a burning flame.
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4. Usage

Step 1: Download and install the“Grill 5.0” App.

Step 2: Long press the power button until the LCD display light up with 
one“beep”, this indicates that docking is powered on.

Step 3: Charge docking via type-c charger,remove the probe from the 
docking and you will see the screen display temperature, which indicates 
that the Docking is paired with the probe,when you connect to the docking 
using bluetooth on your phone, the screen displays temperature and icons 
, which indicates that the phone is paired with the device.

Step 4: Start Cooking
1) Insert your probe into the meat deeply enough so that the notch on the 
probe is fully covered by the meat. 
2) Set your desired meat temperature or select the meat type and doneness 
you desire within the Grill 5.0 App.
3) Once the temperature reaches your target temperature, an alarm will 
sound from the docking and App, docking screen and alarm clock icons 
keep flashing,until the temperature falls below the target temperature or 
another target temperature is set, release the screen from flashing.

Attention:
1) When the temperature >100℃, Docking will sound an alarm and the 
screen will show an exclamation mark Icon keep flashing, you need to stop 
heating up to avoid damage to the probe.
2) When the device cannot be connected to the phone and the probe 
cannot be detected to be charged, please contact us via email.
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● ℃/°F Alarm interval and more

● Alarm history

● Only connect one device a time

● Choose APP language

● Contact us

2. Merkmal

1.Andocken: Empfängt das temperatursignal von der sonde und überträgt 

es an das smart device und das display, es dient auch als stromquelle zum 

aufladen der sonde.

2.Probe: Wird in das fleisch eingeführt und misst die Innentemperatur.

3. Die Sondenbatterie: Wenn die dockingstation erkennt, dass sich die 

sonde im ladegerät befindet, zeigt die dockingstation "Charge it 1 Min" an.

4. Die Batteriestandsanzeige Der Dockingstation: Wenn das batteriesym-

bol auf dem display schwach ist, bedeutet dies, dass die dockingstation 

wenig strom hat und aufgeladen werden muss.

5. Verbindungsanzeige: Wenn die Sonde die verbindung zur dockingsta-

tion verliert, ertönt ein alarm, drücken Sie die einschalttaste und der alarm 

wird aufgehoben.

6. Sicherheitsdraht Der Sonde: Die sonde muss über die sicherheitslinie auf 

der sonde eingeführt werden, um schäden an der sonde zu vermeiden.

7. Die Einschalttaste: Die power-taste dient nicht nur zum ein- und 

ausschalten der dockingstation, sondern auch zum klicken, um den 

alarmton aufzuheben.

8. Sensoren: Temperatursensoren können die interne fleischtemperatur bis 

zu 100°C (212°F) überwachen.

9. Magnetische Absaugung: Sie können so viel speichern, wie Sie möchten.
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3. Verbinden Sie Ihr Gerät mit der Grill5.0 APP

Sie können den QR-Code scannen, 
um das video zum verbinden und 
einrichten der App anzusehen.

11).Mit smartphone koppeln
2).Open Ihr telefon GPS und 
bluetooth zuerst, bevor sie die APP, 
stellen Sie sicher, dass Sie den ersten schritt getan haben, und öffnen sie 
dann die Grill 5.0 APP, schalten sie die "Hcitool Scan" und warten, um das 
gerät zu finden, und dann mit Ihrem telefon koppeln.

Hinweis: 
1. Müssen sie sicherstellen, dass GPS und bluetooth geöffnet ist, weil es die 
verbindung beeinträchtigen wird. 
2. Unsere App kann nicht verbinden 2 oder mehr telefon zur gleichen zeit.

Q:Warum sollte das GPS in meinem android-Gerät eingeschaltet 
sein, wenn ich ein Grill5.0-Gerät hinzufüge?
A: Dies ist eine anforderung des android-systems: Das GPS muss 
eingeschaltet sein, wenn sie versuchen, ein bluetooth-gerät zu koppeln. 
nach dem hinzufügen des geräts kann das GPS ausgeschaltet werden.
Bei iOS muss das GPS nicht eingeschaltet sein, wenn ein bluetooth-Gerät 
gekoppelt wird.

APP Video verwenden
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1. Technische Daten

Modell:

Innentemperatur:

Temperaturgenauigkeit:

Drahtlose

Verbindungsreichweite:

Ladezeit der Sonden:

Docking-Ladezeit:

Länge der Sondennutzung:

Länge der Andocknutzung:

Sondenmaterial:

Wasserdichtigkeit:

Batterie:

Paket:

Kompatibles System:

BF-30
32 °F bis 212 °F (0 °C bis 100 °C)
±1 °C/±1,8 °F 
70m/229FT

1 Min.
4 Stunden
72 Stunden
10 Tage
SUS304, Zirkoniumdioxid
IP67
500 mAh
Sonde x1, Docking x1, Typ-C-Kabel x1, 
Benutzerhandbuch x1
Ein smartphone oder tablet mit IOS 8.0
(oder höher) oder android 4.3 (oder höher)
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5. Vorsicht 7. Störungsbeseitigung

Q：Warum wird die bluetooth-verbindung immer unterbrochen?

A: Das produkt verwendet bluetooth low energy (BLE) technologie mit 

bluetooth 5.0 modul (TI's CC2640). In einer offenen und ungehinderten 

umgebung kann es eine entfernung von 70 Metern erreichen; aber es 

durchdringt die wand nicht gut, docking muss neben der Sonde für eine 

bessere datenerfassung platziert werden.

Q: Warum werden nach dem einschalten keine daten angezeigt?

A: Wenn die sonde nach dem einschalten nicht in die steckdose 

eingesteckt ist, kann es sein, dass die temperatur nicht angezeigt wird. sie 

können die sonde wieder in die steckdose stecken und wieder abnehmen.

HINWEIS:

Wenn Sie die Genauigkeit der Sonde oder des Geräts überprüfen möchten, 

empfiehlt es sich, den Test in Eiswasser oder kochendem Wasser 

durchzuführen. Wenn Sie der Meinung sind, dass die Temperatur der 

Sonde nicht genau ist, 

kontaktieren Sie uns bitte unter edison@szbfour.com. 
Wir bieten Ihnen einen kostenlosen Garantie- oder Ersatzservice.
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6. APP Beschreibung
● Temperaturtrend

● Weitere Optionen
● Verbindungsstatus

● Präferenzanzeige

● Sondennummer

● Temperatur einstellen

● Timer
● Aktuelle Temperatur

● Temperaturverlauf

● 11 voreingestellte Fleisch-Fempera-
furen-Einstellungen,
Sie können auch die persönlich 
benötigte Temperatur einstellen.
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1). In der sonde befindet sich eine hochentwickelte und empfindliche 

elektronik. um extrem hohe Hitze zu vermeiden, die die elektronik 

beschädigen könnte, stellen Sie bitte sicher, dass Sie die Sonde immer tief 

genug in das fleisch einführen, so dass die kerbe auf der sonde vollständig 

vom fleisch bedeckt ist.

2). Verwenden sie dieses gerät NICHT in der mikrowelle.

3).Berühren sie die sonde nicht direkt nach dem gebrauch, ziehen sie bitte 

isolierte handschuhe an, um verbrennungen zu vermeiden.

4).Die entfernungsmessung von 70m (229FT) ist das ergebnis eines 

erreichbarkeitstests. In der praxis kann die entfernung aufgrund von 

hindernissen oder anderen faktoren geringer als 70m (229FT) sein.

5).Wenn die sonde in das fleisch eingeführt wird, platzieren sie die 

dockingstation so nah wie möglich, direkt außerhalb des kochgeräts, und 

beobachten sie immer den bildschirm, um zu sehen, ob die temperatur 

angezeigt wird, wenn der bildschirm nichts anzeigt oder ein alarm ertönt, 

was auf eine unterbrochene verbindung zwischen der sonde und der 

dockingstation hinweist, bewegen Sie die dockingstation näher an die 

sonde, bis der bildschirm die temperatur normal anzeigt und der alarm 

verschwindet.

6). Verwenden sie ein küchentuch oder einen lappen, um die sonde nach 

jedem gebrauch abzuwischen und zu reinigen, spülen sie die sonde ab, 

wenn sie wieder die normale temperatur erreicht hat, bitte spülen Sie die 

Sonde NICHT ab, wenn die temperatur noch hoch ist, dies kann das Gerät 

beschädigen.

7). Nach dem reinigen der sonde, legen sie die sonde immer in die 

dockingstation zum aufladen und aufbewahren.

8). Tauchen sie die dockingstation nicht in wasser ein.

9). Die sonden nicht direkt in eine brennende flamme halten.
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4. Verwendung

Schritt 1: Laden sie die App "Grill 5.0" herunter und installieren Sie sie.
Schritt 2: Lange drücken sie die power-taste, bis das LCD-display leuchtet 
mit einem "Piepton", dies zeigt an, dass docking eingeschaltet ist.
Schritt 3: Laden Sie die dockingstation über ein Typ-C-ladegerät auf, 
entfernen sie die sonde aus der dockingstation und sie werden sehen, 
dass der bildschirm die temperatur anzeigt, was darauf hinweist, dass die 
dockingstation mit der sonde gepaart ist, wenn sie sich mit der dockingsta-
tion über bluetooth auf Ihrem telefon verbinden, zeigt der bildschirm die 
temperatur und symbole an, was darauf hinweist, dass das telefon mit 
dem Gerät gepaart ist.
Schritt 4: Start Cooking
1) Führen sie die sonde so tief in das fleisch ein, dass die kerbe der sonde 
vollständig vom fleisch bedeckt ist.
2) Stellen sie die gewünschte fleischtemperatur ein oder wählen sie die 
fleischsorte und den gewünschten gargrad in der Grill 5.0 App aus.
3) Sobald die temperatur Ihre zieltemperatur erreicht hat, ertönt ein alarm 
von der docking-station und der App, der docking-bildschirm und die 
weckersymbole blinken so lange, bis die temperatur unter die zieltempera-
tur fällt oder eine andere zieltemperatur eingestellt wird, und der 
bildschirm hört auf zu blinken.

Achtung:
1)Wenn die temperatur >100℃, docking ertönt ein alarm und der 
bildschirm zeigt ein ausrufezeichen symbol weiter blinken, müssen sie 
aufhören zu heizen, um schäden an der sonde zu vermeiden.
2) Wenn das Gerät nicht mit dem telefon verbunden werden kann und die 
sonde nicht erkannt werden kann, um aufgeladen zu werden, kontaktieren 
sie uns bitte per E-Mail.
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● ℃/°F Alarmintervall und mehr

●  Alarmhistorie

●  Schließen Sie immer nur ein Gerät an

● Wählen Sie die APP-Sprache

● Kontaktieren Sie uns

smart wireless meat thermometer
APP:  Grill 5.0

smart wireless meat thermometer
APP:  Grill 5.0

Customer Service: edison@szbfour.com
Website: www.szbfour.com

Deutsch

English

C
urrent:80℉

Preset:120℉

Customer Service: edison@szbfour.com
Website: www.szbfour.com

C
urrent:80℉

Preset:120℉

● Aktuelle
Temperatur

● Power Taste

● Typ-C
Anschluss● Ziel

Temperatur

● Magnetische
Absaugung

● Current
Temperature

● Power Button

● Typ-C Port
● Target

Temperature

● Magnetic
Suction



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 

following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 

this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 

digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 

provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 

occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 

radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 

following measures: 

-Reorient or relocate the receiving antenna.

-Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.


